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BRMG-KSiB-II.0012.14.2013 
 
 

PROTOKÓŁ NR 45–13/2013 
 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 16 grudnia 2013 roku, a rozpoczęło się o godz. 08.00, w sali nr 208 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 
Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób (6), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 45 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został drogą elektroniczną wysłany do radnych w 
terminie regulaminowym - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Godz. 08:00 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającą uchwałę 
w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 roku – 
druk nr 1122. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Godz. 08:05 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej 
spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o. o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1119. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Godz. 08:10 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającą uchwałę 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2013 – 2040 – druk nr 1120.   
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Godz. 08:15 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1121.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Wpłynęły do Komisji do zaopiniowania dwie Autopoprawki do projektów uchwał 
Rady Miasta Gdańska:  
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1.  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2014 – 2040 – druk nr 1099, 

2. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 
1100. 

 

 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG poddał pod 
głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku posiedzenia wraz z 
zaproponowanymi zmianami czyli wprowadzeniem pod obrady Autopoprawek do 
projektów uchwał zawartych w drukach nr 1099 i 1100.   
 

Komisja porządek przyjęła i przegłosowała jednogłośnie - 4 głosami za. 
 

PUNKT – 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2013 roku – druk nr 1122. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.361.2013). 
 

Pani Ewa Wołczak – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 
w Gdańsku w imieniu wnioskodawcy zreferowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1122. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Ewę Wołczak – Zastępcę Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku, w wyniku glosowania, 
jednogłośnie - 4 głosami za, przyjęła i pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 1122 – bez poprawek (Opinia nr 45-13/340-
108/2013). 

 
PUNKT – 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1119. 
 (Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.358.2013) 
 

Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. w imieniu wnioskodawcy zreferował projekt uchwały. 
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Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie przystąpiono do 
dyskusji. 
 
Radna Halina Leman – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Ja jestem jak najbardziej za dostosowaniem terenów pod przemysł w określonych 
dzielnicach. Natomiast interesuje mnie czy są przewidziane pewne inwestycje 
większe na Kokoszkach, ponieważ ta droga główna na Kokoszkach od Kartuskiej czy 
od WZ-tki jakbyśmy powiedzieli Budowlanych czy Nowatorów to jest w prawo? Tam 
jest mnóstwo samochodów dojeżdżających. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. 
To jest Budowlanych i łączy się z rondem. 
 
Radna Halina Leman – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Żeby po prostu w tym projekcie przewidzieć jakieś partycypacje tych firm również 
na takich drogach teoretycznie do nich nie należących, nie bezpośrednio 
przylegających do firm, ale jednak sprawiających dużą uciążliwość dla pozostałych 
uczestników ruchu.   
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. 
My obecnie skupiamy się na dwóch rozwiązaniach jeżeli chodzi o poprawę 
przepustowości w ulicach w samych Kokoszkach. Jak pamiętamy może plany 
zagospodarowania przestrzennego do tej dzielnicy, tam miało być takie połączenie, 
które miało być bajpasem dla ulicy Nowatorów, ulica Nowej Stokłosy. Czyli łącząca 
tak naprawdę Kartuską, przez Maszynową docelowo z Budowlanych. My w zasadzie 
równolegle wybudowaliśmy tej bajpas. To jest układ wewnętrzny tego parku 
przemysłowego i to jest nasze działanie na już, na teraz. Chcemy go udostępnić 
mieszkańcom. Prowadzimy akurat rozmowy z Miastem, żeby przekazać w 
zarządzanie ten układ drogowy wraz z odwodnieniem, bo każda droga musi mieć 
odwodnienie, a my pobudowaliśmy odwodnienie w tym zbiorniki retencyjne i to 
będzie takie rozwiązanie jakby szybkie, które poprawi sytuację w Kokoszkach, bo 
część samochodów nie będzie jechało do ronda turbinowego tylko będzie zjeżdżać 
w ulicę Kartuską już wcześniej, czyli przy centrum takim logistycznym Prologis. 
Drugie rozwiązanie i tu tak rozmawiałem z Radą Dzielnicy, teraz trwa procedura 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, która obejmuje taki obszar ulicy 
Nowatorów i Maszynowej. To jest większy teren. Większości miejski, częściowo 
również nasz. My mamy tam 5 ha. Jeżeli uda nam się przeprowadzić tą zmianę 
planów i uzyskamy dla nich inwestorów sami na własny koszt przygotujemy całą 
dokumentację do rozbudowania ulicy Kartuskiej, tak jak teraz ona jest 
rozbudowana, ale tylko kawałeczek za tym węzłem Karczemki przynajmniej do 
ulicy Bysewskiej, co moim zdaniem już generalnie rozwiąże sytuację zakorkowania 
się tej części miasta, ale będziemy się starać przekonać miasto, by ta 
dokumentacja generalnie przewidywała rozbudowę ulicy Kartuskiej aż do granic 
administracyjnych miasta czyli w układzie dwupasmowym. Wpisaliśmy tą 
rozbudowę najpierw w RPS-ie czyli w Regionalnym Programie Strategicznym 
Marszałka, a teraz te środki są również przewidziane w Regionalnym Programie 
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Operacyjnym w RPO 2014 – 2020. To jest takie działanie poprawiające 
skomunikowanie Trójmiasta z obszarami dalszymi województwa.     
 
Radna Halina Leman – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Ja przepraszam, dziękuję za wyjaśnienie, ale chodzi mi o dojazd również z tamtych 
dróg, bo wiadomo im większa jest przepustowość tych ciężkich samochodów, które 
jednak tam dostarczają czy … one powodują znaczne zniszczenie tych ulic.  
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. 
Jeżeli chodzi o samych Budowlanych to wiem, że tam remont ulicy Budowlanych 
jest już przewidziany i tak już niezależnie. Większą wiedzę o tym ma Wydział 
Programów Rozwojowych. To się też będzie łączyło z budową tego dodatkowego 
pasa od ronda turbinowego do Sucharskiego, chociaż ten najgorszy stan ulicy 
Budowlanych to jest w stronę Banina i tam też wiem, że remont ma być 
przewidziany.  
 
Radna Halina Leman – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Dziękuję za wyjaśnienie takie dokładne o Kokoszkach, chodziło mi oto, żeby po 
prostu przygotowując nowe tereny pod inwestycje jakby się przyjrzeć dokładanie 
temu systemowi drogowemu.  
 
Pan Alan Aleksandrowicz – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. 
Tu na Płoniach akurat jest ten dojazd bardzo kiepski, częściowo rozjechany 
wiadomo przez cysterny, które dojeżdżają do tej bramy drugiej czy tam trzeciej 
Rafinerii, Lotosu i żeby te tereny zaktywizować musimy tą drogę odnowić.  
 
Radna Halina Leman – członek Komisji Strategii i Budżetu RMG 
Dziękuję bardzo.  
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG   
Czy są dalsze pytania? Nie widzę, przystępujemy do opinii. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Pana Alana Aleksandrowicza – Prezesa Gdańskiej 
Agencji Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. oraz przeprowadzonej dyskusji, w 
wyniku glosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1119 – bez poprawek (Opinia nr 45-13/341-
109/2013). 
 

PUNKT – 3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2013 – 2040 – druk nr 1120. 
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 (Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.359.2013) 
        
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1120. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta 
Gdańska, w wyniku glosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1120 – bez poprawek (Opinia nr 45-13/342-
110/2013). 
 

PUNKT – 4  
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1121 + 
Autopoprawka. 
 (Oryginał projektu uchwały wraz z Autopoprawką znajduje się w protokole z sesji 
Rady Miasta Gdańska z grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.360.2013) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały 
oraz przedstawiła Autopoprawkę. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Autopoprawka związana jest z faktem przyznania dodatkowych środków w formie 
dotacji, które Zarządzeniem Prezydenta przeznacza na wydatki i stąd jest 
uaktualnienie kwot. W dalszej części wypowiedzi Pani Skarbnik omówiła zmiany w 
projekcie uchwały. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1121 wraz z 
Autopoprawką. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta 
Gdańska, w wyniku głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 1121 + Autopoprawka (Opinia nr 45-13/343-
111/2013). 
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PUNKT – 5 
 

Zaopiniowanie Autopoprawki do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2014 – 2040 – druk nr 1099. 
 (Oryginał Autopoprawki do projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady 
Miasta Gdańska z grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.338.2013) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła Autopoprawkę. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie Autopoprawki, a następnie z uwagi na brak głosów 
w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
Autopoprawki do projektu uchwały zawartego w druku nr 1099. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta 
Gdańska, w wyniku głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała Autopoprawkę do projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 1099 – bez poprawek (Opinia nr 45-13/344-
112/2013). 
 

PUNKT – 6 
 

Zaopiniowanie Autopoprawki do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1100. 
 (Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
grudnia 2013 r. - BRMG-S.0006.339.2013) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła Autopoprawkę. 
 
Radny Maciej Krupa – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu RMG  
podziękował za przedstawienie Autopoprawki, a następnie z uwagi na brak głosów 
w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
Autopoprawki do projektu uchwały zawartego w druku nr 1100. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta 
Gdańska, w wyniku głosowania, 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie 
wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała Autopoprawkę do projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 1100 – bez poprawek. (Opinia nr 45-13/345-
113/2013). 
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PUNKT – 7 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  
 
 

W związku z tym, że nie było spraw wniesionych i wolnych wniosków, 
Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na następne 
posiedzenie Komisji. 
 

Na tym posiedzenie zostało zakończone -  godz.8:30 

 
 
 

                         Przewodniczący 
                         Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 
 

                        Maciej Krupa 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


